

入境事務處將於下星期舉辦有關「全港市民換領身份證計劃」巡迴展覽。歡迎同事到場參觀，費用全免。

「全港市民換領身份證計劃」（換證計劃）已經進入最後階段。各智能身份證換領中心（換證中心）的最後換證申請日期為2023年2月11日，而領證服務則會維持至2023年3月3日。仍未換領新智能身份證的同事，請盡快前往換證中心辦理相關手續。

巡迴展覽的詳情如下：

展覽：	「全港市民換領身份證計劃」巡迴展覽	
目的：	提醒仍未換領新智能身份證的市民盡快前往換證中心辦理相關手續	
內容包括：	展板介紹、觸碰式透視螢幕展示、宣傳影片、香港身份證歷史展示、派發宣傳物品和紀念品	
展覽日期：	11月22日及23日 (星期二及三)	11月26日及27日 (星期六及日)
展覽時間：	上午10時至下午6時	
展覽地點：	馬鞍山MOSTown新港城中心 二樓天幕廣場	荃灣D·PARK愉景新城一樓

巡迴展覽其後將會移師至不同地區展出，詳情將適時公佈。如有查詢，請致電3521 1999與入境事務處(身份證)行動支援組聯絡。

入境事務處
(身份證) 行動支援組

The Immigration Department will hold “The Territory-wide Identity Card Replacement Exercise” roving exhibition next week. You are invited to visit and admission is free.

The Territory-wide Identity Card Replacement Exercise has entered its final stage. The last application date for replacement of new smart identity cards at Smart Identity Card Replacement Centres (Replacement Centres) is February 11, 2023 while the collection service will be maintained until March 3, 2023. For colleagues who have yet to replace or collect their new smart identity cards, please proceed to the Replacement Centres as soon as possible for the procedures.

Details of the roving exhibition are as follows:

Event:	The Territory-wide Identity Card Replacement Exercise Roving Exhibition	
Objective:	To remind citizens who have yet to replace or collect their new smart identity cards to proceed to the Replacement Centres as soon as possible for the procedures	
Content:	Display panels, transparent touch-screen display, videos, display of the history of the Hong Kong Identity Card and distribution of promotional materials and souvenirs	
Date:	22 and 23 November 2022 (Tuesday and Wednesday)	26 and 27 November 2022 (Saturday and Sunday)
Time:	10am to 6pm	
Venue:	Atrium A, L2, MOSTown, Ma On Shan, N.T.	L1, D-PARK, Tsuen Wan, N.T.